
Datum: 21. 6. 2023

Místo: ZŠ Veleň

Přítomni: Zakládající členové:
Pavla Beníšková - předseda
Martina Rebcová - místopředseda
Jana Karpačová – archivář, zapisovatel
Miroslava Lysá – účetní

Členové s hlasovacím právem:
1.A třída – Hana Nováková
1.B třída – Kamila Vaštová - zast. Pečinková
2. třída – Michaela Kosová
3.A třída – Michaela Cilečková
3.B třída – Markéta Papežová
4.třída – Adéla Pečinková
5.třída – Markéta Ptáčková
6.třída – Tereza Kühnel - omluvena
7.třída – Veronika Chlapcová
8.třída – Ilona Čechová - zast. M. Rebcová
9.třída – Edita Vernerová - zast. Chlapcová

  

Přítomna je nadpoloviční většina členské schůze – členská schůze je usnášeníschopná.

Program:  

1. Informace od ředitelky školy o čerpání prostředků ze SRPŠ ve školním roce
2022/2023

2. Žádost o přesun prostředků na zahraniční výjezdy.

1. Informace od ředitelky školy:

Dne 9.2.2023 a 3.3.2023 probíhal ve škole preventivní program, na který jsme z fondu
SRPŠ vyčerpali částku 8 600,- Kč. Další akce se musely z personálních důvodů na
straně organizátora prevence přesunout na nový školní rok. Celkový seznam
plánovaných programů dodá metodik prevence začátkem nového školního roku.
Dále jsme zakoupili knihy pro první třídu a v nové budově školy proběhlo pasování na
čtenáře. Na nákup knih jsme vyčerpali z fondu SRPŠ 8 900,- Kč.



Příspěvek na mikiny pro devátou třídu byl vyčerpán ve výši 5 000,- Kč.

Příspěvky na výlety a odměny (podpora úspěšných žáků) jsou čerpány v těchto dnech.
Vyúčtování v pokladně proběhne za základě pokladních dokladů v měsíci červnu 2023.

Podařilo se nám zakoupit pingpongový stůl z prostředků školního klubu. Žáci by
opravdu moc stáli o to vyčerpat částku 20 000,- Kč na vybavení školy, dle návrhu a
přání žáků parlamentu. Rozhodli jsme se tuto částku využít na nákup 2 stolků a 4 lavic
na chodbu, které chybí při skupinových pracích (již dříve byla členům SRPŠ zaslána
cenová nabídka – jedná se o šedou variantu nábytku). Vše je objednáno a bude dodáno
během letních prázdnin. Faktura bude uhrazena do konce srpna 2023.

Příspěvek na zahraniční výjezd nebude čerpán, jelikož nedošlo k jeho uskutečnění.
Výjezd jsme začali zařizovat v září 2022, ale bohužel bylo pozdě a vše bylo obsazeno.
Další zahraniční výjezd musíme začít řešit s ročním předstihem. Badatelské dny se
podařilo zajistit tak, že bylo dostatek možností kam se mohly děti přihlásit. Zároveň ty
děti, které nechtěly hradit výjezd, mohly zůstat ve škole (badatelské dny se zaměřením
na anglický jazyk a sportovní dny). Nedojde k vyčerpání částky 30 000,- Kč a proto
bychom Vás chtěli požádat o rozdělení této částky na půl. První půlkou bychom rádi
ještě přispěli žákům z parlamentu na nákup dalšího vybavení a druhou půlku bychom
chtěli přesunout do následujícího školního roku na zahraniční výjezd.

2. Projednání přesunu a rozdělení schválené částky 30 tisíc Kč na zahraniční výjezdy.

Rozdělení částky na ½, a to 15 tisíc Kč přesunout na vybavení školy dle návrhů žáků
parlamentu a 15 tisíc Kč přesunout do školního roku 2023/2024 na zahraniční výjezd.

Výsledek: ANO 13 NE 0 ZDRŽEL SE 0
Návrh školy: Schválen

Zapsala: Jana Karpačová


